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口試委員審查表
□碩士口試  □博士口試 
	申請日期
	
	指導教授簽名
	

	學生姓名
	學號
	年級
	手機號碼
	口試日期

	
	
	
	
	

	請惠予審查下列學位考試委員之資格：

	委員姓名
	
	現職
	

	最高學歷
	

	專長
	

	檢附資料
· 學經歷資料
· 論文著作一覽表

	審查結果：  
· 同意 
· 不同意
學程主任簽章：                 審查日期： 　 年 　 月  　日
(Program Director's signature )


說明：
1. 依本學程碩士學位學程修業辦法第六條第二項第三款項者及本學程博士學位學程修業辦法第八條第二項第三款項辦理；
2. 本表碩士考生需在學位考試日1個月前、博士考生需在5週前交至學程審查，審查欄位由學程填寫。
3. 委員資格經學程會議審查通過，即具此本學程學位考試委員資格，其他學生學位考試適用。唯首次擔任博士學位考試委員者，需另提審查。博士考試委員需具博士學位。
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Oral Examination Committee Review Form
□for Master  □for PhD 
	Application date
	
	Advisor's signature
	

	Student name
	Reg. No
	Grade
	Mobile No.
	Oral examination date

	
	
	
	
	

	
Please review and approve the qualifications of the following degree examination committee members.

	Committee Name
	
	Position
	

	Education
(Highest degree)
	

	Expertise
	

	Attached Committee’s documents：
· CV
· List of publications

	Review results： 
· Approved
· Not approved
Program Director's signature：                 
Review date：              (year/month/day)


Explanation:
1. In accordance with Article 6, Section 2, Clause 3 of the Master's Degree Program Regulations and Article 8, Section 2, Clause 3 of the Ph.D. Degree Program Regulations of the program.
2. Master's candidates must submit this form to the program for review at least 1 month before the degree examination date, and Ph.D. candidates must submit it 5 weeks prior. The review section will be filled out by the program.
3. Once the committee members' qualifications are approved by the program, they are qualified to serve as degree examination committee members for the program, applicable to other students' degree examinations. However, first-time Ph.D. degree examination committee members must undergo a separate review. Ph.D. examination committee members must hold a doctoral degree.
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